

5 February 2019  
Our Ref. GCS1900040

**Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal**  
SVP & Chief Operations Officer  
Operations Division  
Dubai Financial Market  
P.O. Box 9700 Dubai

٥ فبراير ٢٠١٩  
مرجعنا: جي اتش او جي سي اس ١٩٠٠٠٤٠

السيد / حسن عبد الرحمن السركال  
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
ص.ب.: ٩٧٠٠ دبي

**Call for Nominations to Board of Directors -  
Emirates NBD Bank PJSC**

At the forthcoming General Assembly Meeting of Emirates NBD Bank (P.J.S.C.) (the "Bank") convened for 20 February 2019, shareholders will, among other things, consider a Resolution for the election of Directors as per Item 8 of the Notice (dated 5 February 2019) of the 12 General Assembly Meeting.

Any person wishing to be considered for nomination as a Director of the Bank should address their application to the contact details provided below.

In making the application, the following information should be provided by the applicant in order for their candidacy to be considered:

1. Full name, date of birth, address and contact details
2. Professional and other formal qualifications
3. Details of any directorships in any category of corporate entity both in the United Arab Emirates and overseas
4. Details of any supervisory or governmental positions in the United Arab Emirates and overseas
5. 4 passport size photos.

Please note that nominations are subject to the Central Bank of the UAE's approval.

To be eligible for consideration, applications must be received by email at the contact details provided below no later than 2 pm (Dubai time) 7 February 2019.

The application should be sent to **Mr. Hamad Khalaf Al Hosani**, Group Company Secretary, at [hamadk@emiratesnbd.com](mailto:hamadk@emiratesnbd.com)

**فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك الإمارات دبي الوطني  
ش.م.ع.**

في إطار اجتماع الجمعية العمومية لبنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) ("البنك") المقرر عقده بتاريخ ٢٠ فبراير ٢٠١٩، سيطلع السادة المساهمون، من جملة أمور أخرى، على قرار انتخاب أعضاء مجلس الإدارة وفقاً للبند رقم (٨) من الدعوة (المؤرخة في ٥ فبراير ٢٠١٩) الخاصة باجتماع الجمعية العمومية الثاني عشر.

ويتعين على كل شخص يرغب بالترشح لانتخابات عضوية مجلس الإدارة في البنك أن يرسل طلبه على العنوان المبينة تفاصيله أدناه.

وعند استكمال الطلب، يتعين على مقدم الطلب تقديم المعلومات التالية حتى يتسنى النظر في طلب ترشحه:

١. الاسم الكامل وتاريخ الميلاد والعنوان وبيانات الاتصال.
٢. المؤهلات المهنية والمؤهلات الرسمية الأخرى.
٣. البيانات الخاصة بأي عضوية مجلس إدارة لدى أي فئة من الشركات، سواء في دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها.
٤. بيانات أي منصب إشرافي أو حكومي، سواء في دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها.
٥. ٤ صور شمسية.

يرجى العلم بأن الترشيحات خاضعة لموافقة المصرف المركزي.

ولكي تكون الطلبات مؤهلة للنظر فيها، يتعين استلامها عن طريق عنوان البريد الإلكتروني المبينة تفاصيله أدناه خلال فترة لا تتجاوز الساعة ٢ ظهراً (بتوقيت دبي) بتاريخ ٧ فبراير ٢٠١٩.

يتعين إرسال الطلب إلى السيد/ حمد خلف الحوسني، أمين سر الشركة للمجموعة، على عنوان البريد الإلكتروني التالي:

[hamadk@emiratesnbd.com](mailto:hamadk@emiratesnbd.com)



حمد خلف الحوسني  
أمين سر الشركة للمجموعة  
بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع.  
**Hamad Khalaf Al Hosani**  
Group Company Secretary  
Emirates NBD Bank PJSC

